
 

1 
 

Bestuurlijke reactie rekenkameronderzoek naar gemeentelijk 
armoedebeleid 

 
 
Geachte mevrouw van der Torre-Eilert, 
 
Hartelijk dank voor het toezenden van het rapport van de Rekenkamercommissie over het 
armoedebeleid van de gemeente Dalfsen.  
 
De huidige realiteit van toenemende armoede is een zorgwekkende kwestie die wij niet kunnen en 
willen negeren. Als gemeente zien wij deze uitdaging en zijn wij ook vastbesloten hier op te acteren. 
We hechten er aan op te merken dat wij als gemeente niet de enige speler zijn die invloed heeft op de 
effecten van ons armoedebeleid. Wij staan voor de complexe taak om rekening te houden met het 
rijksbeleid en de economische situatie, die beide een grote rol spelen. Ondanks deze uitdagingen zijn 
wij dankbaar voor het rapport en de waardevolle input die het bevat om ons te helpen bij het 
armoedebeleid dat in voorbereiding is.  
 
In onze reactie zullen wij niet alle bevindingen, conclusies en aanbevelingen afzonderlijk behandelen, 
maar we zullen ingaan op de voor ons het meest in het oog springende elementen. 
 
In het algemeen biedt het rapport naar ons idee een goede weergave van ons beleid en de wijze van 
uitvoering. Wat ons uiteraard verheugt is de goede samenwerking met de ketenpartners. De lijnen zijn 
kort waardoor snel kan worden ingesprongen ontwikkelingen en signalen uit onze gemeenschap. 
Verder is het fijn om te lezen dat de inwoners/cliënten erg positief en tevreden zijn. De belangrijkste tip 
van deze doelgroep is helder: ga vooral zo door! 
 
Uw centrale onderzoeksvraag is in hoeverre het armoedebeleid in Dalfsen doeltreffend is. Veel van de 
aanbevelingen en conclusies hebben betrekking op onderdelen van het vraagstuk effectiviteit: doelen, 
kaderstelling, metingen, informatievoorziening, onderzoeksmethoden, monitoring, verantwoording en 
bijsturing. Zoals in onze ambtelijke reactie al kenbaar is gemaakt, is de effectiviteit van het 
gemeentelijke armoedebeleid een complex vraagstuk dat veel tijd en capaciteit vergt om op alle 
onderdelen te kunnen voldoen aan de normen van evaluatie, bestuurlijke verantwoording en 
(bij)sturing. In het beleidsplan uit 2019 hadden wij al rekening gehouden met deze complexiteit en 
hebben wij bewust gekozen om het accent te leggen op een goede dienstverlening en voorlichting. 
(citaat: “Het doel is niet om aantallen te verhogen of te verlagen en dat er derhalve niet wordt gestuurd 
op een bepaald aantal. Het gaat erom dat de doelgroep die het nodig heeft ook gebruik kan maken 
van een regeling.”)  
 
Het bovenstaande neemt niet weg dat wij op basis van uw rapport een goede basis hebben om met 
de gemeenteraad het gesprek te voeren over deze onderdelen. De gemeenteraad kan expliciet 
ingaan op de visie, doelen, de monitoring en de informatiebehoefte.  
 
Een ander punt dat u aan de orde stelt is de het aanbod van regelingen en activiteiten in relatie tot de 
(nieuwe) doelgroepen. Hierbij doelt u met name de effecten van de gestegen prijzen in het algemeen 
en de energie in het bijzonder. Voor ons als gemeente is het ook nog afwachten hoe deze 
ontwikkeling verloopt en welke maatregelen vanuit de rijksoverheid worden getroffen (bijv. t.a.v. de 
energietoeslag). We hebben in ieder geval gezien dat er heel veel aanvragen zijn geweest voor de 
gemeentelijke energietoeslag. 
 
Tenslotte de informatievoorziening aan de inwoners. Het is een permanente opgave dat de inwoners 
van Dalfsen in het algemeen en de doelgroepen in het bijzonder bekend zijn met de mogelijkheden 
voor inkomensondersteuning en andere vormen van hulp.  
 
Wij zien ernaar uit dat de gemeenteraad uw rapport in ontvangst kan nemen. Zoals gemeld biedt dit 
een goede basis om de discussie te voeren en om te bouwen aan een nieuw beleidsplan  
 
Met vriendelijke groet, 
 
Namens Burgemeester en Wethouders Gemeente Dalfsen  
 


